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2 punten communicatie Q&A

Hoi

Ik wil graag nog 2 punten onder de aandacht brengen die oppoppen rond de wolf en opnemen in Q&A en op onze website.

1. we krijgen vragen of in de toekomst door kunnen gaan. En hoe zich dat verhoudt tot het

en

het gebied waar wolven zijn gesignaleerd in relatie tot de voorbereidingen voor van 4 januari 2025.

We kunnen helaas niet in de toekomst kijken. Op dit moment wordt voor het volgende advies gegeven:

Daarbij maakte nog de volgende opmerking:
'Maar: organisatoren kunnen het gevoel ervaren dat de gemeente naar de provincie doorverwijst en vice versa. Het is
niet helemaal te voorkomen, omdat de provincie geen bevoegd gezag isten aanzien van De wolf is wel

In deze mail neem ik ook mee met het oog op het laatste voorstel.'en

2. BSO's en basisscholen: Via is een vraag binnengekomen van iemand die benieuwd is wie scholen BSO's,

Groet
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Wolvendeskundigen geven aan dat wolven van nature niet snel groepen mensen zullen benaderen. Maar tegelijk zijn er in 
de afgelopen periode toch voorbeelden geweest waarbij wolven in de buurt van groepjes mensen, waaronder hardlopers of 
mensen op een mountainbike, zijn gekomen. Op basis van het advies van de experts en de informatie over de incidenten 
kan de provincie Utrecht niet garanderen dat er geen nieuwe incidenten zullen plaatsvinden op de Utrechtse Heuvelrug. 
Het is als organisator verstandig om in overleg met gemeente te treden of een evenement doorgang kan hebben.

Geachte
Bedankt voor uw brief aan provincie Utrecht en gemeente Leusden van 8 augustus 2024 waarin u informatie vraagt over

Heeft u binnenkort een evenement gepland op de Utrechtse Heuvelrug of bent u deelnemer? Bij de gemeente kunt u het 
beste navragen of een evenement doorgang kan vinden of dat er wellicht aanpassingen verstandig zijn.

Het noodbevel is tot 1 september van kracht. Hoelang dit gaat duren is nu nog niet duidelijk. Zodra Den Treek veilig genoeg 
is voor bezoekers, zal het gebied weer opengaan en het advies vervallen. Houd de communicatie daarover van de 
gemeente en/of provincie daarvoor in de gaten. Op onze website staat meer informatie over de wolf en vindt u antwoorden 
op veelgestelde vragen.

toeristen waarschuwt dat ze niet met kleine kinderen het bos in moeten gaan?
Ik weet natuurlijk van de waarschuwingsbordjes en andere communicatie inzet etc. Maar ik doel dus met name op de 
BSO's en (basis)scholen. Ik denk dat deze rol bij de gemeenten ligt. Maar wilde het toch even bij je aankaarten en 
misschien is het iets om op te nemen in de Q&A?

afgesloten gebied. Naar de organisatie van een evenement, 
oa 
versturen:

een bijzonder onderwerp waar de bevoegdheid bij de provincie ligt. Voorstel: in onze tekstuele boodschap in de Q & A 
gemeenten handvaten geven om beslissingen te nemen over het doorgaan van

ligt nu deze concept reactie voor bij 
ter akkoord om te
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Met vriendelijke groet,

Team Faunabeheer
Onderdeel van Team Natuur en Landbouw Provincie Utrecht
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